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Protokół Nr XIX/2016 

z XIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 lutego  2016 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XIX  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 9.00 otworzył 

XIX sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

W trakcie rozpoczęcia XIX sesji na sali nieobecni są następujący radni: Krzysztof 

Bandurowicz, Andrzej Janeczko, Sylwester Kacprzak, Łukasz Orłowski, Marzena Skwarko. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XIX sesji: 

 

1. Otwarcie obrad XIX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 28 stycznia 2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę  Stryków za  2015 rok. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz  

ustalenia dopłat do wybranych grup taryfowych,  

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2016 

roku, 

c) zmieniającej uchwałę Nr V/41/2015 Rady Miejskie w Strykowie z dnia 25 

lutego 2015 r. w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych na drugim 
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etapie postępowania rekrutacyjnego prowadzonego do publicznych 

przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Stryków, 

d) ustalenia kryteriów stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym na 

wolne miejsca do klas pierwszych szkół podstawowych i klas pierwszych 

gimnazjów prowadzanych przez Gminę Stryków dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem szkoły oraz określenia dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego w Bratoszewicach przy ul. Szkolnej, 

g) zmieniająca uchwałę Nr XVIII/130/2016 RM w Strykowie z dnia 28 

stycznia 2016 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Stryków na 2016 rok, 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

i) zmieniająca uchwałę Nr XIV/96/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

26 października 2015 r. w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Stryków na lata 2015-2020". 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku  obrad: 10 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się 

Na salę obrad przybył radny Sylwester Kacprzak. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Damian Drzewiecki,  

2) Sylwester Kacprzak , 

3) Marek Gierat. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

11 głosów za bez głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się. 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu  28 stycznia 2016 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XVIII  sesji podczas obrad XIX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XVIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

10 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa składając sprawozdanie mówił o 

pojawieniu się nowego inwestora na terenie Gminy Stryków , który zainteresowany jest 



3 

 

terenami przy obwodnicy północnej Strykowa. Jedną z zainteresowanych firm jest firma 

farmaceutyczna. Trwają negocjacje z właścicielami gruntów w sprawie wykupu. Kwestią do 

uzgodnienia pozostają  nasze drogi gminnej drogi o nie uregulowanym stanie prawnym. 

Na terenie Sosnowca Pieńki trwa realizacja inwestycji, która zostanie zakończona i 

oddana do końca b. roku. Podatek z tytułu nieruchomości zasili budżet gminy na rok 2017. 

Jesteśmy na etapie przygotowań do rozpoczęcia realizacji Programu ŁOM. Z tym jest 

związana dzisiejsza zmiana  Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Stryków. Nie jest 

to ostateczna wersja, Plan ten będzie zmieniany w miarę potrzeb. Tam gdzie będzie to 

możliwe będziemy starali się instalować ogniwa fotowoltaiczne  np. na budynku Urzędu i 

wykorzystywać pompy ciepła. 

Trwają uzgodnienia ze Starostwem Powiatowym w Zgierzu w celu realizacji wspólnych 

inwestycji tj. m.in. budowy fragmentu chodnika w Smolicach w kierunku Swędowa i 

przebudowy chodnika w Tymiance. 

Czeka nas również konkurs na dyrektora ZS na ul. Targowej w Strykowie. 

 

Ad. pkt. 7 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę  Stryków za  2015 rok. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 

szkołach prowadzonych przez Gminę  Stryków za  2015 rok przedstawiła szczegółowo Pani 

Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w uzupełnieniu informacji poinformował, że 

podjął decyzję o podwyższeniu wynagrodzenia dla pracowników obsługi w szkołach na 

terenie gminy Stryków ze szczególnym uwzględnieniem najniższych  do tej pory 

wynagrodzeń. 

 

Ad. pkt. 8 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach merytorycznych komisji rady i w przygotowaniu porządku obrad 

oraz materiałów na dzisiejszą sesję. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym  opiniowała 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję oraz zapoznała się ze sposobem realizacji wniosków 

Komisji wypracowanych w roku 2015. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna odbędzie posiedzenie bezpośrednio po zakończeniu 

obrad RM w Strykowie w dniu dzisiejszym. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na swoim posiedzeniu w m-cu lutym spotkała się z 

Łowczymi Kół Łowieckich dzierżawiących obwody na terenie Gminy Stryków oraz 

opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję RM. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie na 

którym zapoznała się z planem imprez kulturalnych organizowanych przez OKiR w 

Strykowie w roku 2016 oraz wysłuchała informacji dot. organizacji czasu wolnego dzieci i 

młodzieży w trakcie ferii zimowych. 
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Ad. pkt. 9 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz  

ustalenia dopłat do wybranych grup taryfowych,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica złożył wniosek do Komisji 

Uchwał i Wniosków powołanej na XIX sesji aby dopłaty zawarte w projekcie uchwały na ten 

rok obowiązywały do końca roku budżetowego, a nie do końca obowiązywania uchwały tj. do 

marca 2017 r. 

Uzasadniając wniosek Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie mówił, że w 2017 roku 

dotacja do 1 m³ dostarczanej wody i 1 m³ odbieranych ścieków powinna być ujednolicona. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się  

 

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2016 

roku, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak ze względu na to, że nie ma przed sobą projektu uchwały poprosił o 

odczytanie rozdz. 12 Programu opieki nad zwierzętami…  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odczytała rozdz. 12 i wniosła 

autopoprawkę do § 39 pkt. 2 polegającą na zastąpieniu wyrażenia  ,,w roku 2015 ” 

wyrażeniem ,, w roku 2016 ” . 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką :  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się 

 

c) zmieniającej uchwałę Nr V/41/2015 Rady Miejskie w Strykowie z dnia 25 

lutego 2015 r. w sprawie ustalenia kryteriów stosowanych na drugim 

etapie postępowania rekrutacyjnego prowadzonego do publicznych 

przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących się 

Radny Karol Lenart mówił, że będzie miał uwagi w pkt. Wolne wnioski. 

Radny Karol Lenart wyszedł z sali obrad. 
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d) ustalenia kryteriów stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym na wolne 

miejsca do klas pierwszych szkół podstawowych i klas pierwszych gimnazjów 

prowadzanych przez Gminę Stryków dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

tych kryteriów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących się 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy jest już ustalona kwota  nabycia? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że ustalona cena 

nabycia to 45.000 zł. Jest to 22,70 zł z 1 m² . 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących się 

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego w Bratoszewicach przy ul. Szkolnej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się 

Radny Karol Lenart przyszedł na salę obrad. 

 

g) zmieniająca uchwałę Nr XVIII/130/2016 RM w Strykowie z dnia 28 

stycznia 2016 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Stryków na 2016 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy coś zmieniło się w przepisach , że nie ma projektu 

uchwały zmiany WPF? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że w związku z tym , że 

nie ma zmiany w wydatkach majątkowych wieloletnich , nie ma zmiany również kwoty długu 

to nie aktualizujemy WPF. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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1 głos  wstrzymujący się 

 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się 

 

i) zmieniająca uchwałę Nr XIV/96/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

26 października 2015 r. w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Stryków na lata 2015-2020" 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że uchwała ta będzie zmieniana może 

jeszcze nie na następnej sesji bo chcemy  do tego Planu dodać elementy audytu w postaci tych 

elementów, których nie ma tzn. fotowoltaiki i pomp ciepła. Dziś Plan gospodarki 

niskoemisyjnej pojawił się ponieważ  jest on również podstawą do występowania dla ŁODR 

w Bratoszewicach  o środki pozabudżetowe, który chce skorzystać z tego programu. 

Załącznikiem do wystąpienia ŁODR  jest ta nasza uchwała o przyjęciu takiego Planu. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że skoro uchwała była opiniowana przez komisję rady to 

chciałby usłyszeć opinię tej komisji, jakie były wnioski, jakie opinie? 

Radny Bogdan Walczak mówił, że druga część jego wypowiedzi miała dotyczyć 

ograniczenia ruchu samochodów, braku oświetlenia itd. , itd. 

Radny mówił, że rozumie to tak, że dzisiejszy projekt jest w celu uzyskania środków, a inne 

projekty około tej uchwały będą rozwijane  na późniejszym etapie. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na swoim posiedzeniu w m-cu lutym wydała 

pozytywną opinię do przedmiotowej uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący się 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący RM w Strykowie ogłosił 10- cio minutową przerwę w 

obradach. 

Po przerwie c.d. obrad.  

 

Ad. pkt. 10 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy podoba się Burmistrzowi przycięcie drzewek na ul. 

Grunwaldzkiej w Strykowie ? 

Zdaniem radnego kosmetyka tych drzew zrobiona jest źle chyba, że ma służyć planowanej 

wymianie zieleni na tej ulicy.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że jest to subiektywne odczucie 

radnego ponieważ są też głosy zadowolenia z tak przeprowadzonej kosmetyki drzew. 
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Radny Damian Drzewiecki pytał czy zakończona została wycinka drzew w alei dębowej w 

Bratoszewicach , ponieważ nie zostały usunięte pnie drzew? Zdaniem radnego nie jest to 

zakończone. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że firma, która 

wykonywała te prace złożyła wniosek o przesuniecie terminu zakończenia wszystkich prac do 

połowy marca 2016 r. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że kosmetyka będzie przeprowadzona 

w całym pasie drogowym  tej alei aby poprawić estetykę całej ulicy i wyeksponować 

istniejące zadrzewienie. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że na ul. Warszawskiej metodą eksperymentalną były 

zrobione nasadzenia drzewek aby sprawdzić ich żywotność i odporność na zasolenie 

powstające zimą przy usuwaniu śliskości na jezdni i chodniku. Czy planowane jest dalsze 

nasadzenie drzewek na ul. Warszawskiej od ul. Kopernika w kierunku kościoła? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że będziemy 

sprawdzać, czy wszystkie drzewka są żywotne wiosną, jeżeli nie zaszkodziło im zasolenie- 

chociaż ta zima była łagodna-  to będziemy kontynuować dosadzanie na ul. Warszawskiej. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że chodzi mu o ul. Żytnią-Zlotową gdzie na ten rok w 

budżecie jest wpisane wykonanie kanalizacji. Czy w związku z tym ruszyła procedura 

wykupu gruntów prywatnych ? 

Radny mówił, że miesiąc temu pytał o wjazd na nieruchomość położoną przy ul. 

Warszawskiej 4a. Czy coś się zmieniło w tej sprawie? 

Radny mówił, że na końcu ul. Piłsudskiego w Strykowie przy zakładzie okien jest 

nieporządek. Radny podkreślił, że problem ten zgłaszał już na jednej z sesji rady. Jeżeli 

właściciel nie uporządkuje terenu do połowy marca to z ramienia osiedla Wschód wystąpi o 

uporządkowanie tego terenu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiadając na interpelacje radnego 

Walczaka  mówił, że właściciel terenu przy ul. Piłsudskiego otrzymał wezwanie do 

uporządkowania terenu, a niebawem wszystkie podmioty gospodarcze na terenie których 

znajdują się śmieci otrzymają takie wezwania np. Biedronka. Będziemy sprawdzać czy 

wykonali nasze polecenia dot. uporządkowania terenu. 

Odnośnie ul. Warszawskiej 4a uzgadniamy z właścicielem porozumienie. Jest  to kwestia 2-3 

tygodni załatwienia sprawy. 

Toczy się postępowanie w sprawie wykupu terenów przy ul. Żytniej i Zlotowej. Tam gdzie 

właściciel gruntów ma największy udział do wykupu uznaliśmy, że wykupimy całą działkę. 

Postępowanie prowadzone jest przez Starostwo Powiatowe. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał czy ul. Browarna jest oczyszczana ze śmieci? Na końcu tej 

ulicy jest składowisko śmieci i właściciel działki przyległej prosi o ich uprzątnięcie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że będzie to wykonane. 

Radny Damian Drzewiecki pytał czy jest szansa aby powstała w końcu ul. Zatorze w 

Bratoszewicach? Sprawa ciągnie się od wielu lat ze względu na tereny kolejowe. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zmieniły się przepisy 

odnośnie terenów kolejowych. Zmiana polega na tym, że możemy w studium planować na 

terenach kolejowych, które wcześniej były terenami zamkniętymi. Jest jedna taka działka w 

Strykowie gdzie też będziemy chcieli ją zagospodarować i w porozumieniu z PKP przejąć ją. 

Drugi temat to właśnie ul. Zatorze gdzie przymierzamy się do zmiany planu. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy w związku z tym , że w naszym rejonie pojawiło się dużo 

migrantów z Ukrainy skąd wędruje grypa, a w związku z tym  obawa czy nie zostanie coś 

przywiezione. Radny pytał czy nie można by rozważyć bezpłatnych szczepień dla naszych 

mieszkańców? Radny mówił, że jest to sprawa pilna społecznie. Dobrze byłoby aby na 

komisji zdrowia pojawiła się taka informacja. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zorientujemy się u 

specjalistów jak to wygląda  i co sądzą o takich szczepieniach. Zaprosimy lekarza. Burmistrz 

mówił, że rozważane jest podjęcie szczepień przeciw meningokokom i pneumokokom dla 

najmłodszych mieszkańców naszej gminy. Są to bardzo kosztowne szczepienia. Jeżeli po 

analizie potrzeb dojdziemy do wniosku , że będziemy to robić, to należy napisać program i 

będziemy go realizować. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że w Łodzi pojawił się przypadek świńskiej grypy. Radny 

pytał czy nie można opracować ulotki odnośnie potrzeby częstego mycia rąk  i rozdawać 

dzieciom w szkole aby uczulić je na sprawy właściwej  higieny lub zamieścić na stronie 

Urzędu taką informację?  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że w każdej szkole jest pielęgniarka, 

która zajmuje się taką edukacja higieniczną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica w nawiązaniu do informacji 

Burmistrza na temat inwestycji realizowanych wspólnie ze Starostwem Powiatowym w 

Zgierzu pytał czy w tych rozmowach była mowa też o chodniku w Kiełminie? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że będzie rozmawiał na temat 

wszystkich chodników przy drogach powiatowych natomiast musimy ustalić jakiś program co 

do kolejności wykonania. 

 

Ad. pkt. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że na ostatniej debacie z Policją pojawił się problem 

bezpieczeństwa pieszych. Czy nie byłoby dobrze , żeby Gmina przy zaangażowaniu radnych 

dla dzieci i dorosłych zakupiła odblaski? Może byłaby to forma zachęcenia do ostrożności. 

Radny wnioskował do Burmistrza o udrożnienie rowu przy ul. Wczasowej ( Stryków- 

Cesarka).Po ostatnich opadach było tam wylewisko wody. 

Odnośnie kamizelek odblaskowych głos zabrała radna Anna Ślęzak jednocześnie 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Stryków i mówiła, że GKRPA co roku dokonuje zakupu kamizelek  i elementów 

odblaskowych dla najmłodszych dzieci z klas  0- I w ramach akcji bezpieczeństwa . W roku 

ubiegłym w tę akcje zostało włączone również przedszkole. W tym roku akcja będzie 

kontynuowana. GKRPA posiada jeszcze 100 szt. dużych kamizelek, jeżeli jest taka potrzeba 

proszę się zgłaszać po nie. 

Radny Karol Lenart mówił o tym , że kiedyś Burmistrz i rada podjęli wspólnie decyzję o 

finansowaniu nauczania drugiego języka ( dodatkowego) w naszych szkołach.  

Radny mówił o tym, że jest niespójność w nauczaniu drugiego języka ponieważ w jednych 

szkołach drugim językiem jest język niemiecki ( ZS Nr 1 na ul. Targowej) a w innych język 

francuski ( ZS Nr 2 w Bratoszewicach). M.in. szkoła podstawowa w Niesułkowie jako język 

dodatkowy wprowadziła francuski mając na względzie, że dzieci z tej szkoły zgodnie z 

ustalonymi obwodami będą kontynuować naukę w gimnazjum w Bratoszewicach. Radny 

apelował o ujednolicenie nauki języków obcych w szkołach prowadzonych przez gminę.  

Pani Monika Banasiak Sołtys wsi Nowostawy Górne poparła wypowiedź radnego Lenarta i 

mówiła, że z jej rozeznania wynika , że na 11 osób w obecnej klasie szóstej w SP w 

Niesułkowie 10 uczniów deklaruje kontynuowanie nauki w gimnazjum w Strykowie co 

oznacza , że od podstaw  będą uczyć się języka niemieckiego jako dodatkowego. Skazujemy 

uczniów w ten sposób  już na wstępie na branie korepetycji z niemieckiego w celu 

nadgonienia języka , z którym spotykają się pierwszy raz. Poza tym o wiele łatwiej znaleźć 

szkołę ponad gimnazjalną z językiem niemieckim niż francuskim. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że zgodnie z ustalonymi obwodami 

nauczania ten sam język jest w szkole podstawowej i w gimnazjum do którego dziecko 



9 

 

przechodzi kończąc podstawówkę. Temat zmiany dodatkowego języka pojawił się już dwa 

lata temu, zostało przez szkoły przeprowadzone rozeznanie potrzeb wśród rodziców uczniów. 

Szkoły po dokonaniu analizy potrzeb w tym zakresie zdecydowały na pozostawieniu 

dotychczasowej formy języka dodatkowego. Temat  nauczania języka francuskiego powrócił 

w tym roku ale są to pojedyncze osoby. Dyrektorzy szkół w których jest język francuski mają 

przeprowadzić jeszcze raz analizę. W przypadku jeżeli większość rodziców opowie się za 

zmianą języka będzie można podjąć ewentualnie decyzję  o zmianie ale nie zadziej się to z 

roku na rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  zwrócił się do Burmistrza o przygotowanie 

na posiedzenie Komisji Oświaty informacji dot. języków nieobowiązkowych w naszych 

szkołach. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że po pierwsze teoretyczny egzamin dzieci w klasach 

szóstych a później w gimnazjum ma motywować dzieci i rodziców do tego aby później mogły 

sobie wybrać gdzie się będą uczyć. 

Po drugie technikum w Bratoszewicach ma profilowanie swojej ścieżki edukacyjnej pod 

firmy działające na naszym terenie. Radny pytał ile firm rosyjskich a ile niemieckich pracuje 

na naszym terenie? To też jest argument  ku temu , że jeżeli większość osób jest za tym żeby 

język zmienić to należy go zmienić. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiadając radnemu Orłowskiemu mówił, 

że tak jak przekazała w informacji Pani Sekretarz – to rodzice zdecydowali jakiego języka 

będą uczyć się dzieci. Dajemy wolność wyboru i nie będziemy wbrew rodzicom działać.  

Radny Andrzej Pożarlik powrócił do tematu kamizelek odblaskowych i proponował aby 50 

szt. przekazać Policji , która podczas zatrzymania np. rowerzysty do kontroli rozdawała by 

kamizelki w ramach akcji uświadamiającej zamiast karania mandatem a nawet tym co chodzą 

w Strykowie nie po pasach. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że nie jest to tylko problem dzieci ale również dorosłych, 

którzy poruszają się rowerem. Radny mówił, że jest to dobry pomysł rozdawania kamizelek i 

wyraził gotowość pobrania takich kamizelek dla mieszkańców swojej wsi. 

Radna Anna Ślęzak zaprosiła po odbiór kamizelek. Radna zwróciła się do sołtysów , że 

jeżeli będzie potrzeba to zamówi dodatkowe kamizelki prosi tylko o określenie ilości. 

Radny Andrzej Pożarlik złożył wniosek o zakup przenośnego defibrylatora z nadwyżki 

budżetowej. Co roku jeżeli będzie taka możliwość dokonywać zakupu jednego czy dwóch 

defibrylatorów ratujących życie . 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że temat zostanie 

przeanalizowany. 

Pan Witold Śliwkiewicz sołtys wsi Bratoszewice mówił że: 

 na ul. Kolejowej w Bratoszewicach jest popękany asfalt- należy naprawić; 

 w sprawie języków w szkołach – zrobić referendum w szkołach; 

 aleja dębowa w Bratoszewicach  jest piękna, ale po tych drzewach co wyleciały trzeba 

będzie zrobić nowe nasadzenia; 

 należy kompleksowo zająć się drogami nad torami i są to nie tylko Bratoszewice. 

Sprawa drogi koło pana Zgierskiego ciągnie się latami. Proszę o jak najszybsze 

załatwienie tej sprawy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że mówił już wcześniej o tym, 

że do roku ubiegłego tereny kolejowe były terenami zamkniętymi gdzie nie można było 

obejmować ich planem zagospodarowania przestrzennego Gminy. Natomiast PKP wyraziły 

zgodę wszystkim tym, którzy chcieli budować domy przy tych terenach dając użyczenia drogi 

przy pozwoleniu na budowę. W innym przypadku żaden budynek nie powstałby na Zatorzu. 

Pojawiły się możliwości regulacji prawnej i to czynimy. 

Pan Grzegorz Kuna sołtys wsi Sosnowiec Pieńki zgłosił następujące sprawy: 
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 aby wystąpić do firmy Panattoni o odpowiednie oznakowanie  dojazdu do ostatnio 

otwartych magazynów w Sosnowcu Pieńkach, ponieważ nie rzadko zdarza się , że 

ciężkie samochody wjeżdżają do wsi i nie mają żadnej możliwości zawrócenia; 

 sytuacja na drodze przy magazynach w Sosnowcu jest dalej nie do przyjęcia o czym 

już wcześniej mówił Pan sołtys Miśkiewicz. Jest to droga gminna w związku z tym 

sugeruję aby wystąpić do komisji bezpieczeństwa o ustawienie znaków zakazu postoju 

po obu stronach drogi co rozwiąże problem. Przecież na terenie magazynów jest tyle 

miejsc parkingowych , że  samochody nie muszą zajmować jezdni. Zdarza się tak, że 

droga jest czasami w ogóle nieprzejezdna. 

 

Ad. pkt. 12 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XIX  sesji RM radny 

Damian Drzewiecki  odczytał  wnioski  przyjęte  przez Komisję w dniu  26 lutego 2016 roku:  

1. Skrócenie obowiązywania dopłat do wody i ścieków do dnia 31 grudnia 2016 r.( 

wnioskodawca radny Paweł Kasica). 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

11   głosów za  

0 głosów  przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się  

 

2. Zakup z nadwyżki budżetowej przenośnego defibrylatora ( wnioskodawca radny 

Andrzej Pożarlik). 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

12  głosów za  

0 głosów  przeciwnych  

0 głos wstrzymujących  się  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu  KU i W na XIX  sesji : 

12 głosów za  

0 głos przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących  się  

 

Ad. pkt. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 10.45 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam dziewiętnastą  sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ . 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł Kasica  


